
Generalforsamling i Løget Sognegaard 07-03-2018 

 

Velkomst ved Formand Frede Haargaard: 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent. 

Bestyrelsen foreslog Egan Olesen som efterfølgende blev valgt. 

Egan Olesen konstaterede at generalforsamlingen var lovligt varslet samt 

indkaldt og at regnskabet har været offentligt tilgængeligt op til 

generalforsamlingen på foreningens hjemmeside. 

Egan gav herefter ordet til foreningens formand Frede Haargaard. 

 

2. Formandens beretning. 

Formanden aflagde sin beretning. (se særskilt). 

  

3. Aflæggelse af regnskab og budget. 

Kasserer, Jørgen Harbo gennemgik udleveret regnskab for 2017. 

Regnskabet blev herefter godkendt 

 

4. Behandling af indkomne forslag. 

Ingen indkomne forslag 

 

5. Kontingentfastsættelse for 2019. 

Kassere Jørgen Harbo gennemgår budget for 2018/2019 og forklarer dermed 

hvorledes medlemskontingentet bliver brugt. 

Jørgen foreslår at kontingentet forsætter uændret på 525,- kr. 

Forslaget vedtages. 

 

6. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for 2 år og 1 suppleanter for 1 år. 

På valg: 

Kasserer Jørgen Harbo - Genvalgt 

Teknisk tilsynsførende Tommy Petersen - Genvalgt 

Næstformand Johnny Christensen – Genvalgt 

 

Valg af suppleant. 

1 suppleant Edin Alijagic - Genvalgt. 

 

7. Valg af revisor for 2 år og revisorsuppleant for 1 år. 

På valg: 



Revisor Egan Olesan - Genvalgt. 

Revisorsuppleant Tom Lund - Genvalgt 

 

8. Eventuelt. 

Under eventuelt gennemgik Mette Korsberg fra Dansk Kabel TV den kommende 

opgradering/renovering af vores antenneanlæg, der bringer standarden for vores 

anlæg på docsis 3.1 

Under generalforsamling blev stillet spørgsmål, om hvorledes bestyrelsen 

håndterer det stadige frafald af medlemmer, bestyrelsen oplyser at man i det 

omfang det er bestyrelsen muligt forsøger at give nye husejere oplysninger om 

mulighed for at deltage i foreningen, men at det er svært da ejendomsmæglere 

ikke oplyser deres købere om mulighederne. Ligeledes kan man nu købe 

internet uden tvpakke gennem foreningen for at forsøge er hverve nogle af de 

kunder der kun ønsker dette. Der spørges ind til ”smertegrænsen” for frafald, 

bestyrelsen har ikke et svar på dette. 

Enkelte medlemmer fortæller om dårlige signaler samt udfald. Det oplyses fra 

Bestyrelsen samt Dansk Kabeltv at fejlmelding ved. Tv skal rettes til Dansk 

Kabeltv mens fejl på internet og ip-telefoni skal rettes til yousee. 

Det aftales at vi alle både bestyrelse og medlemmer hjælper hinanden med at 

oplyse nye husejere om mulighederne i vores forening.  

Dirigenten ophæver general forsamlingen. 

 

Afslutning ved formand, Frede Haargaard der takker for fremmøde. 

 

Fremmøde 25 personer. 

Heraf 19 medlemmer, 5 bestyrelsesmedlemmer samt Repræsentant for DKTV. 


